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نظام حکمرانی ایران از پنجره فوتبال!
امیر ناظمی

در بازی ایران و لبنان که در مشهد برگزار شد از حضور زنان برای تماشای این 
بازی جلوگیری به عمل آمد.

 چرا باید بازی تیم ملی فوتبال در مشــهد باشــد؟ چرا باید جلوی ورود زنان 
گرفته شود؟

چه کســی دستور ممنوعیت ورود داده اســت؟ براساس کدام قانون یا فرایند 
قانونی؟

اگر قرار بر عدم ورود بوده است، چرا به زنان بلیط فروخته شده؟
زنان را راه ندادید، چرا گاز فلفل شلیک می کنید؟

هر وقت به این ســوالات پاســخ داده شد یعنی پیشرفت های زیر محقق شده 
است:

وجود شفافیت در فرآیندهای قانونی
وجود توازن میان مسوولیت و اختیار در نظام اداری

احترام به پاسخ گویی
احترام به حقوق شهروندی

احترام به مشارکت اجتماعی و مشارکت اجتماعی زنان به طور خاص
در حقیقت فوتبال چیزی مجزا و مستقل از سایر امور کشور نیست، بلکه فوتبال 
تنها وضعیت واقعی ما را برایمان آشکار ساخته است؛ بدون روتوش و عینی شده. 
فوتبــال دارد وضعیت فاصله دار ما با توســعه و مولفه های حکمرانی خوب را 

برایمان اشکار می کند، اما این بار نه در مستطیل سبز، بلکه در حاشیه آن.
خودمان را فریب ندهیم، ماجرای دیروز فوتبال برای همه قابل پیش بینی بود، 
کسی که ادعا می کند برایش عجیب بوده است، بدون شک ایران امروز و نظام 

حکمرانی اش را نمی شناسد.
پس پرسش واقعی تر شاید این است:

چرا با وجود پیش بینی پذیری این اتفاقات باز هم به استقبال محرومیت و تعلیق 
از فیفا رفته ایم؟

 این جا اســت که مدام باید به خوب نهیب بزنیم: همان اندازه که باید مواظب 
باشیم تا دچار توهم توطئه نشویم، واقع بینی خود را نیز از دست ندهیم.

اما همه این نشانه ها به من می گوید کسانی عامدانه به استقبال تعلیق فوتبال 
رفته اند. محرومیت شــاید دســت آنان را برای برگزاری یک لیگ برتر فوتبال 
خارج از قواعد فیفا باز می گذارد. شــاید همه این حرف ها یک توهم باشد، اما 
گاهی بد نیست به عنوان یک فرضیه به آن نگاه کنیم، تا ببینیم در آینده چه 
چیزهایی مشخص می شود. تا مشخص شود که این فرضیه توهم بوده است یا 

نقشه ای برآمده از همان جلساتمحفلی که تاریخ ما با آن آشنا است.
به هر حال شاید برخی راه نجات را در تعلیق فوتبال ایران دیده باشند، که اگر 
چنین باشد، باید به همه آن مولفه های حکمرانی یک ویژگی دیگر را هم اضافه 

کنیم: ناشایسته سالاری افراطی!
منبع: خبرآنلاین

نگاه

قرعه کشــی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر روز جمعه گذشته 
انجام شد و ایران با قرعه نسبتا خوبی مواجه شد و در گروه 

B با تیم های انگلیس، آمریکا و پلی آف اروپا هم گروه شد.
ســرمربی تیم ملی فوتبــال ایران به ارزیابــی از گروه 
ایــران در جام جهانــی پرداخت و تاکید کــرد ایران برای 
صعود از گروه شــانس دارد. به گزارش ایســنا و به نقل از 
HRT، دراگان اســکوچیچ سرمربی تیم ملی فوتبال ایران 
در صحبت هایی درباره گــروه ایران در جام جهانی ۲۰۲۲ 
گفت: گروه همیشه می تواند بهتر یا بدتر باشد. این گروه بد 
نیست، البته کمی غیرعادی است چون انگلیس، آمریکا و 
احتمالا ولز یا اسکاتلند روش تقریبا مشابهی بازی می کنند. 
البتــه اوکراین هم وجــود دارد. در هر صورت فکر می کنم 
قرعه کشــی خوب پیش رفت، گروه های ســخت تری هم 
بودند. ایران در روز نخســت جام جهانی ۳۰ آبان به مصاف 

انگلیس خواهد رفت.
او در ادامــه گفت: هدف ما تلاش بــرای صعود از گروه 
اســت. فکر می کنم انگلیس شانس زیادی دارد و همچنین 
فکر می کنم ما با ســایر رقبا شــانس داریم.  فکر می کنم 
بتوانیــم با آنها برای صعود از گــروه رقابت کنیم. ما قطعا 
بازیکنان خوب و پتانسیل زیادی در تیم داریم و می توانیم 

در گروه بجنگیم.
اسکوچیچ فوتبال عربی را به خوبی می شناسد و متقاعد 

شده است که جام جهانی بزرگی در انتظار قطر است.
او در پایــان گفت:  من یکی دو ماه پیش در جام عرب 
در کشــور قطر بودم. همه چیز استثنایی بود، من در همه 
اســتادیوم ها بودم. فکر می کنم از نظر ســازماندهی، جام 

جهانی بزرگی خواهد بود.
مهدوی کیا: در گروه مناسبی قرار گرفتیم

بازیکن سابق تیم ملی فوتبال ایران می گوید این تیم در 
جام جهانی در گروه مناسبی قرار گرفته است.

مهدی مهدوی کیا در گفت وگو با ایسنا، درباره همگروهی 
ایران با انگلیس، آمریکا و یکی از ســه کشور ولز، اوکراین 
و اســکاتلند اظهار کرد: نسبت به سایر گروه ها تقریبا قرعه 
مناسبی نصیب ما شد. اگر سایر تیم های آسیایی را ببینید، 
ما در گروه مناسبی قرار گرفتیم. انگلیس تیم خوبی است و 
برای دومین بار است که با آمریکا روبه رو می شویم. امیدوارم 

تیم ملی در جام جهانی عملکرد خوبی داشته باشد.
وی افزود: قوی ترین تیم گروه ما انگلیس است. آنها تیم 
خوبی دارند و قطعا بازی اول ما برابر این تیم سخت خواهد 
بود. همیشه بازی اول مهم است و امیدوارم شرایط طوری 

باشد که تورنمنت را خوب شروع کنیم.
او در ادامه درباره مصاف ایران و آمریکا هم گفت: آمریکا 
هم تیم خوبی اســت و از جوانان خوبی بهره می برد که در 
اروپا بازی می کنند. مــا هم قطعا برابر این تیم حرف هایی 
برای گفتن خواهیم داشت. باید ببینیم مربی با چه شیوه ای 
برابر آمریکا بــازی خواهد کرد. مهدوی کیــا درباره اینکه 
جام جهانــی در پاییز برگزار می شــود و برنامه ریزی لیگ 
چطور باید باشــد، گفت: من در جریان لیگ ایران نیستم 
اما اروپایی ها مثل آلمان طوری برنامه ریزی کردند که یک 
هفته مانده  به جام جهانی لیگشــان به نیم فصل برســد و 

تعطیل شود تا بازیکنان در خدمت تیم ملی باشند.
او در پایان درباره حضور خودش و علی دایی در مراسم 
قرعه کشی جام جهانی هم گفت: بسیار خوشحالیم به عنوان 
ایرانی در این مراسم  حاضر هستیم و چه خوب است که در 

چنین مراسمی حضور داریم.
گل محمدی: در جذاب ترین گروه قرار گرفتیم

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید سازمان لیگ 

بــرای برنامه فصل آینده لیگ برتر می تواند از کشــورهای 
اروپایی الگوبرداری کند. یحیی گل محمدی در گفت وگو با 
ایســنا، درباره همگروهی تیم ملی فوتبال ایران با انگلیس، 
آمریکا و یکی از ســه تیم اوکراین، ولز و اســکاتلند، اظهار 
کــرد: ابتدا باید بگویم افتخار کردیم بــه  اینکه  تیم ملی 
در جام جهانی حاضر بــود و از طرفی به حضور علی دایی 
و مهدی مهدوی کیا هم افتخار کردیم که در این مراســم 
حاضر بودند. این موضوع جای خوشــحالی و افتخار برای 
من بود. دایی و مهدوی کیا افتخار همه ایرانی ها هســتند. 
در مجموع قرعه راحتی بــرای ایران نبود. با این حال فکر 
می کنم قرعه برای ما جذاب است و حساسیت های زیادی 

به همراه خواهد داشت.
وی افزود: شــاید جذاب ترین قرعه جام جهانی گروه ما 
بود. بــرای تیم ملی آرزوی موفقیــت دارم و همانطور که 
مقتدرانه به جام جهانی صعود کردیم، همه ما به آینده  این 
تیم خوشبین هستیم. بازیکنان هم انگیزه زیادی دارند و اگر 
کمی خوش شانس باشیم و اسیر اتفاقات نشویم می توانیم 

حداقل به عنوان تیم دوم صعود کنیم. باید امیدوارم باشیم 
هرچند کار ســختی داریم. با این حال امیدوارانه  کار تیم 

ملی را دنبال خواهیم کرد و برایشان دعا می کنیم.
او دربــاره اینکه اولین بازی ایــران در جام جهانی برابر 
انگلیس به عنوان تیم قدرتمند گروه خواهد بود هم گفت: 
فرقی نمی کند. همیشه در بازی اول اگر امتیاز کسب شود، 
با روحیه ســایر بازی ها دنبال می شود. از یک جهت خوب 
اســت چون وقتی بازی با انگلیس تمام شــود با امیدواری 
بیشتری بازی های بعدی را انجام خواهیم داد و آن استرس 
و اضطراب کم تر می شود. البته صحبت هایی که من انجام 
دادم به معنی این نیســت که از پیش بازنده هســتیم اما 
خب کار سختی در پیش است و باید واقعیت ها را بپذیریم. 
اگر در بازی اول امتیاز هم نگیریم حداقل اســترس بازی 
با انگلیس تمام می شــود و می توانیم با آرامش بیشتری به 
بازی های بعدی فکر کنیــم. در فوتبال اتفاقات زیادی رخ 
می دهد و ممکن است در بازی اول هم نتیجه بگیریم. همه 
چیز بستگی به آماده ســازی تیم دارد که باید خوب باشد. 

تیم باید اردوها و بازی های تدارکاتی خوبی داشــته باشد و 
این موضوع قطعا کمــک می کند بازی های خوبی را انجام 

بدهیم.
گل محمدی درباره اینکه جام جهانی باید در پاییز برگزار 
شود و سازمان  لیگ چه کاری باید برای برنامه ریزی لیگ 
فصل آینده داشــته باشــد هم گفت: اکثر تیم هایی که در 
جام جهانی هســتند، این مشــکل را دارند. هم برای آماده 
ســازی تیم ملی کشورشــان باید برنامه ریزی کنند و هم 
برای لیگشــان باید برنامه داشته باشند. بازیکنان در لیگ 
آماده می شوند و چه بســا برخی از بازیکنانی که فکرشان 
را هم نمی کنیم از دل لیگ به تیم ملی دعوت بشــوند. اگر 
برنامه ریزی خوب باشد می تواند به تیم ملی کمک کند. ما 
می توانیم از کشورهای اروپایی الگوبرداری کنیم چون آنها 
هم با این مشکل روبه رو هستند و برنامه  لیگشان به لیگ 

ما نزدیک است.
جلالی: می توانیم حریف قدری برای آمریکا باشیم

کارشــناس فوتبال ایــران می گوید که تیــم ملی در 
جام جهانی در گروه خوبی قرار گرفته است.

مجید جلالی در گفت وگو با ایسنا، درباره هم گروه شدن 
تیــم ملی فوتبال ایران با انگلیس، آمریکا و یکی ســه تیم 
اوکراین، ولز و اســکاتلند، اظهار کــرد: در گروه خوبی قرار 
گرفتیم. گروه ما سخت نیســت و خیلی ساده هم نیست. 
نکته مهم این است که ما با مدل فوتبال آمریکا کاملا آشنا 
هستیم و می توانیم اطلاعات زیادی بگیریم. درباره فوتبال 
انگلیس هم اطلاعات کافی داریم. تیم سوم هم تیمی از بین 
تیم هــای درجه دو اروپا خواهد بود. به اعتقاد من صعود از 
گروه برای ما شدنی است. البته صعود از گروه به این سادگی 
که می گوییم نیست اما اگر برنامه آماده سازی خوبی داشته 
باشــیم می توانیم از گروه صعود کنیم. ضمن اینکه ســایر 
تیم های آســیایی را ببینید که در گروه های ســخت تری 
قرار گرفته اند. او در ادامــه گفت: از نظر من انگلیس یکی 
از بخت های قهرمانی در این جام اســت. انگلیس تیمی در 
حال پیشــرفت است. ما حتی برابر این تیم می توانیم بازی 
خوبی انجــام بدهیم. بازیکنان ما در انگلیس بازی کرده اند 
و شــرایط فوتبال این کشور را می شناســند. آنها فوتبال 
فیزیکی بازی نمی کنند و فوتبــال روتین و مهارتی دارند. 
مــا می توانیم برابر این تیم هم بــازی خوبی انجام بدهیم. 
آمریکا هم برابر بازیکنان ما ضعف دارد و ما می توانیم برابر 
این تیم هم عمکرد خوبی داشته باشیم. کارشناس فوتبال 
ایــران در ادامه درباره اینکه بــازی اول ایران برابر انگلیس 
خواهد هم بود هم گفت: این موضوع عالی است. بازیکنان 
به خاطر اینکه مســابقاتی باشگاهی را می گذرانند و بعد به 
تیم ملی اضافه می شوند، در اولین بازی به دنبال هماهنگی 
هستند. ما می توانیم فرصت خوبی داشته باشیم تا برابر این 
تیم موفق باشــیم. وی درباره شرایط آماده سازی تیم ملی 
برای جام جهانی هم گفت: تقویم لیگمان را باید زود اعلام 
کنیم و به اعتقاد من باید طوری کار کنیم که ۴۰ روز قبل 
از جام جهانی، نیم فصل ما باشــد. شاید این موضوع کار را 
برای باشــگاه ها سخت کند اما تیم ملی فرصت کافی دارد 
تا آماده شود. شاید هم طرح دیگری باشد که مثلا بازی ها 
در نیم فصل تمام نشــود و ادامه لیگ به بعد از جام جهانی 
موکول شــود. جلالی در ادامه گفــت: آمریکا در مقدماتی 
خیلی مقتدر صعود نکرد. ما می توانیم حریف خوب و قدری 
برای این تیم باشــیم. تیم ما باید برنامه ریزی خوبی برای 
آماده سازی داشــته باشد تا بازی های خوبی انجام بدهیم. 
اگر در راه آماده سازی حداقل ۵ بازی دوستانه داشته باشیم 

این موضوع به ما کمک خواهد کرد.

دارنده ۶ مدال طلای جهــان و یک طلای المپیک در 
کشتی فرنگی گفت: موفقیت های کشتی فرنگی ایران طی 
سال های گذشته گویای توانمندی های بالای محمد بنا در 

عرصه فنی است.
حمیــد ســوریان درباره نظر ســنجی بــرای انتخاب 
برترین های قرن ورزش ایــران، گفت: با همه احترامی که 
برای تمامی قهرمانان ورزش ایران دارم، فکر می کنم تافته 
جدا بافته ورزش ایران، شــادروان جهان پهلوان غلامرضا 
تختی اســت، او با مدال های ارزشــمند خود که ۷ مدال 
جهانی و المپیک است جزو پرافتخارترین های ورزش ایران 
اســت و از لحاظ اخلاقــی و پهلوانی نیز قلب مردم را فتح 
کرده است. از جامعه کشــتی می خواهم به جهان پهلوان 

تختی به عنوان برترین ورزشکار قرن رای بدهند.
دارنده ۷ طلای جهــان و المپیک، درباره حضور بنا در 
میان برترین مربیان قرن ورزش ایران، خاطرنشــان کرد: 
کشــتی فرنگی به دو بخش قبل از محمــد بنا و بعد از او 
تقســیم می شود. موفقیت های کشــتی فرنگی در دو دهه 
اخیر گویای همه چیز اســت. ۳ طــلای المپیک لندن و 
طلای گرایی در المپیک توکیو و ۴ طلای مسابقات جهانی 
نروژ افتخارات بزرگ کشتی فرنگی ایران بوده است. ایشان 
همچنان با انگیزه کار خــود را انجام می دهد و هم اکنون 

نیز در اردوی تیم ملی حضور دارد.
وی دربــاره جایگاه کشــتی ایران، گفــت: این نوید را 
می دهم که آینده روشــنی را می شــود برای کشتی ایران 

متصور بود، با توجه به کارهای اساسی انجام شده و تدوین 
برنامه بلند مدت ۸ ساله برای کشتی و همچنین با تلاش 
ستودنی آقای دبیر که خودش را وقف حوزه ورزش کرده، 
آینده روشنی در انتظار کشتی ایران است. سال سختی در 
پیش داریم و امیدوارم هم کشتی آزاد و هم کشتی فرنگی 

در مسابقات پیش رو به بهترین نتایج برسند.
نایب رییس فدراسیون کشتی، درباره وضعیت پرداخت 
بدهی های فدراسیون کشتی به جا مانده از سال های قبل، 
گفت: تمام بدهی ها تسویه شده و فکر می کنم برای اولین 
بار است که نه تنها به اتحادیه جهانی بدهی نداریم بلکه از 

آن طلب هم داریم.
ســوریان درباره لزوم حمایت مســئولان از کشــتی، 
خاطرنشــان کرد: حجم کار در کشــتی با توجه به حضور 
رده های سنی مختلف در دو رشته مجزا، خیلی زیاد است 
و نیازمند حمایت همه مســئولان اســت. از دکتر صالحی 
امیری که همیشه حامی کشــتی بوده تشکر می کنم و از 
آقای سجادی می خواهم همه عزیزان کمک کنند تا کشتی 

با رفع مشکلات باز هم افتخارآفرین باشد.
ملی پوش سابق کشــتی فرنگی ایران، در ادامه درباره 
ناکامــی در المپیــک ۲۰۱۶ ریو و اینکه خیلی ها شــک 
داشــتند عازم این رویداد شود یا خیر، گفت: روزهای تلخ 
و شیرین بسیاری را در ورزش قهرمانی پشت سر گذاشتم 
و پایان کار المپیک ریو و شکســتی بود که متحمل شدم. 
برای کســب سهمیه المپیک ریو به ۳ رویداد با فاصله کم 
اعزام شــدم و وزن زیادی کم کردم که باعث شد نتوانم به 
شــرایط ایده آل خودم برســم و متاسفانه کارم با شکست 
همراه شــد. همه این روزها با فراز و نشیب هایش به پایان 
رسید و خدا را شاکرم توانستم دل مردم را طی این سال ها 
شاد کنم. سوریان درباره علاقه بسیار زیاد مردم به کشتی 

در جریان مســابقات جهانی نــروژ، اظهار کرد: بچه ها گل 
کاشــتند و باعث خوشحالی همه شــدند. این اطمینان را 
دارم بــا ایــن جدیت و تلاش بچه هــا و کادرهای فنی باز 
هم شاهد روزهای خوش مثل جهانی نروژ خواهیم بود. ۷ 
مدال طلای آزاد و فرنگی در این رقابت ها بی ســابقه بود و 

امیدوارم باز هم تکرار شود.
وی در پاســخ به این ســوال که چرا از ابتدا وارد رشته 
کشتی آزاد نشده است، خاطرنشان کرد: من از ابتدا کشتی 
فرنگی را به خاطر بستری که در شهر ری فراهم بود دنبال 
کردم اما این افتخار را داشــتم با قهرمانان کشتی آزاد هم 

تمرین کنم.
نایب رییس فدراسیون کشــتی در پاسخ به این سوال 
که آیا او و دبیر در مباحث فنی تیم ملی هم دخالت دارند 
یا خیر، گفت: خدا را شــکر کادرهــای فنی آنقدر توانمند 
هستند که به بهترین شکل کارشان را انجام می دهند. نگاه 
فدراسیون کشتی هم حمایتی است و اگر در مباحث فنی 

نیاز به همفکری باشد قطعا منتقل می کنیم.
وی درباره خوشحالی بسیار زیاد مردم از پیروزی حسن 
یزدانی مقابل تیلور در مســابقات جهانی نروژ، گفت: این 
مبارزه بغض فرورفته ای بــود که همه مردم ایران منتظر 

این برد یزدانی بودند.
 خدا را شــکر این اتفاق افتاد و باعث خوشحالی مردم 
شــد. حسن عزیز فضای پرتنشــی را پشت سر گذاشت و 
ما این موضوع را درک می کردیم، بیشــتر تلاش بر انجام 
کارهای روحی و روانی بود که حسن احیا شود، او به عنوان 
اسطوره ای که قابلیت های فنی زیادی دارد قطعا یک سر و 
گردن بالاتر از تیلور بود اما متاسفانه شرایطی رقم خورده 
بود که کسب پیروزی به مسابقات جهانی نروژ کشیده شود 

و خدا را شکر این اتفاق رخ داد.

واکنش مربی تیم ملی و مربیان ایرانی به قرعه کشی جام جهانی 2022

امیدواری برای اولین صعود ایران از مرحله گروهی 

حمید سوریان:

 آینده روشنی پیش روی کشتی است

علی کریمی قصد دارد بار دیگر شــانس خودش را برای 
تصدی ریاست فدراسیون فوتبال امتحان کند.

بــه گزارش ایلنا، بیش از یک ســال قبل بود که مجمع 
انتخابات فدراســیون فوتبــال برای انتخابــات رییس این 
فدراســیون برگزار و طی آن کیومرث هاشــمی،  مصطفی 
آجورلو، علی کریمی و شــهاب الدین عزیــزی خادم برای 
تصدی این ســمت با یکدیگر به رقابت پرداخته و در نهایت 

عزیزی خادم با رأی اکثریت در این انتخابات پیروز شد.
یکی از اتفاقات ویــژه آن مجمع حضور علی کریمی در 
رقابت ریاســت فدراسیون فوتبال بود و مشابه این اتفاق که 
یک چهره کاملًا ورزشــی در سنین جوانی برای این سمت 

اقدام کند و این موضوع در نوع خودش جالب توجه بود. 
با این وجود کریمی مورد اعتماد اهالی مجمع قرار نگرفت 

و این عزیزی خادم بود که جانشین مهدی تاج شد. 
پس از این انتخاب و از همان روزهای نخست، حاشیه هایی 
پیرامون فدراسیون فوتبال شکل گرفت و در نهایت ادامه این 
حواشی و سلسله اشــتباهات مدیریتی در رأس فدراسیون 

فوتبال باعث شــد هیات رئیسه تصمیم به عزل او گرفته و 
فدراسیون تا زمان تشکیل مجمع عمومی و تصمیم گیری در 

این خصوص با سرپرستی میرشاد ماجدی اداره شود. 
با وجود اینکه هنوز مجمع عمومی فدراسیون فوتبال در 
خصوص عزیزی خادم تصمیم گیری نکرده ولی شنیده ها از 
قطعیت عزل او و برگزاری مجمع انتخاباتی دوباره به زودی 
خبر می دهد. در این راستا خبر رسید که علی کریمی قصد 
دارد با دعــوت اطرافیان بار دیگر شــانس خودش را برای 
نشستن روی صندلی ریاست فدراسیون امتحان کند. ظاهراً 
عده ای از اهالی فوتبال و اعضای مجمع به کریمی گفته اند 
که در مجمع قبلی اشــتباه کردند و به عزیزی خادم اعتماد 
کردند و بهتر بود همان موقع فوتبال را به دست فوتبالی ترین 
چهره انتخابات بسپارند و حالا در صورت ورود دوباره کریمی 
از وی حمایت خواهند کرد.  در این میان مشورت با برخی 
چهره های برجسته هم کریمی را بر آن داشته تا برای بار دوم 
وارد کارزار انتخاباتی فدراسیون شود و اگر این اتفاق بیافتد 

در نوع خودش قابل توجه خواهد بود.  

علی کریمی این بار رئیس فدراسیون فوتبال می شود؟

بازی نخست
 ۳۰ آبان: انگلیس - ایران ساعت ۱۶:۳۰ ورزشگاه بین المللی 
خلیفه / ظرفیت: ۴۰۰۰۰ / فاصله از مرکز شــهر دوحه: ۱۳ 

کیلومتر. 
در ۱۹ مــی ۲۰۱۷، اســتادیوم بین المللــی خلیفه اولین 
اســتادیوم جام جهانی ۲۰۲۲ شد که با میزبانی فینال امیر 
کاپ در حضور بیش از ۴۰۰۰۰ هوادار افتتاح شد. این مکان 
تاریخی کــه در منطقه Aspire Zone قــرار دارد، قبلا 
میزبان بازی های آســیایی و جام ملت های آسیا بوده است. 
این ورزشگاه میزبان هشت بازی در قطر ۲۰۲۲ خواهد بود.

رویدادهای اخیری که در خلیفه بین المللی برگزار می شود 
شامل مسابقات قهرمانی دو و میدانی جهانی و جام جهانی 
باشــگاه های قطر ۲۰۱۹ بوده است. امســال، این ورزشگاه 
میزبان مســابقات در منطقه غرب لیگ قهرمانان آسیا نیز 

بود. 
بازی دوم

۴ آذر: پلی آف اروپا )اوکراین - ولز/ اسکاتلند( - ایران ساعت 

۱۳:۳۰ ورزشــگاه احمد بن علی الریان / ظرفیت: ۴۰۰۰۰ / 
فاصله از مرکز شهر دوحه: ۲۲ کیلومتر . 

ورزشگاه الریان بهترین فرهنگ قطر را به نمایش می گذارد 
و میزبان هفت مســابقه تا مرحله یک شانزدهم نهایی قطر 
۲۰۲۲ است. نمای بیرونی از الگوهای پیچیده ای که قطر را 
نشان می دهد، از تاریخ تجارت گرفته تا جانوران متنوع آن 

تشکیل شده است. 
بازی سوم

 ۸ آذر: ایران - آمریکا ســاعت ۲۲:۳۰ ورزشــگاه الثومه  /  
آشــنایی با ورزشــگاه های میزبان دیدارهای ایران در جام 
جهانــی  / ظرفیت: ۴۰۰۰۰ / فاصله از مرکز شــهر دوحه: 

۱۳ کیلومتر 
نمای این ورزشگاه از یک کلاه بافته سنتی که برای قرن ها 
توســط مردان در سراســر جهان عرب اســتفاده شد الهام 
گرفته شده است. این ورزشگاه توسط معمار قطری ابراهیم 
ام جیده طراحی شــده اســت. این ورزشگاه میزبان هشت 
بازی تا مرحله یک چهارم نهایی در قطر ۲۰۲۲ خواهد بود.

آشنایی با ورزشگاه های میزبان دیدارهای ایران در جام جهانی

ورزشگاه های میزبان دیدارهای تیم ملی فوتبال ایران مشخص شدند

طارمی گزینه اول جانشینی زلاتان در میلان 
رســانه های ایتالیایی خبــر دادند مهدی 
طارمی گزینه اول میلان برای جانشــینی 

زلاتان ایبراهیموویچ است.
به گزارش ایسنا، کالچو مرکاتو گزارش داد 
که میلان مهــدی طارمی مهاجم پورتو را 
ایبراهیموویچ  به عنوان جانشــین زلاتان 
معرفی کرده اســت. این بازیکن ۲۹ ساله 
در این فصل ۱۸ بار در ۳۹ بازی برای تیم 
خود پورتو گلزنی کرده است و ارزش او ۲۰ میلیون یورو است. اگر توافقی برای 

این بازیکن حاصل نشود، دیووک اوریگی جایگزین  او خواهد شد.
مهدی طارمی مهاجم تیم ملی ایران با به ثمر رساندن ۴ گل و ۲ پاس گل در 

رقابت ها بهترین بازیکن مقدماتی جام جهانی در قاره آسیا لقب گرفت.
این اتفاق در حالی اســت که طارمــی در ۴ دیدار از مرحله نهایی غایب بود و 

نتوانست برای یوزهای ایران به میدان برود.

مسی در پاری سن ژرمن خوشحال نیست
هم تیمی مســی در تیم ملی 
فوتبال آرژانتین مدعی شــد 
که ایــن بازیکــن از حضور 
در پاری ســن ژرمن راضی 

نیست.
به گزارش ایسنا و به نقل از 
رابطه  آگوئرو  اوله، ســرخیو 
بسیار نزدیکی با لیونل مسی 
دارد. او درباره مســی گفت: 
من و مســی با وجود آنکه انســان های متفاوتی هســتیم اما رابطه دوستانه و 

نزدیکی با هم داریم. 
مســی از حضور در تیم ملی آرژانتین راضی و خشــنود است چرا که سرانجام 
توانست قهرمانی در یک جام بزرگ را به دست آورد و به هواداران هدیه کند. 

مسی بارها نشان داده است که چه بازیکن بزرگی است.
او درباره جدایی مســی از بارســلونا گفت: وقتی مسی از بارسلونا جدا شد من 
بســیار ناراحت شدم چرا که دوست داشتم در بارسلونا با او هم بازی شوم . فکر 
می کنم که او از حضور در پاری ســن ژرمن راضی و خوشــحال نیست. وقتی 

هواداران پاری سن ژرمن علیه شعار دادند بسیار ناراحت شدم.

تست دوپینگ بازیکن تیم ملی عربستان مثبت شد
از  عربســتانی  رســانه های 
مثبت شــدن تست دوپینگ 
بازیکن تیم ملی فوتبال این 

کشور خبر دادند.
بــه گزارش ایســنا و به نقل 
الاتحاد، فهــد المولد یکی از 
بازیکنان سرشناس و باتجربه 
که  است  عربســتان  فوتبال 
در الاتحاد بــازی می کند و 

بیشترین بازی ملی را هم دارد.
نتیجه تست دوپینگ المولد مثبت شد و این بازیکن باتجربه از همه فعالیت های 

فوتبالی منع شد.
این برای دومین بار است که این بازیکن دوپینگ می کند. او گل پیروزی بخش 
عربســتان در انتخابی جام جهانی۲۰۱۸ برابر ژاپن را به ثمر رساند و یک سال 

بعد تست دوپینگ او مثبت شد.

افسوس اینفانتینو به خاطر غیبت ایتالیا در جام جهانی
رئیــس فیفــا در واکنش به 
انتخابی جام  از  ایتالیا  حذف 
جهانی گفت دلش می خواهد 

بابت این اتفاق گریه کند.
بــه گزارش ایســنا و به نقل 
جیانی  گاتزتادلواسپورت،  از 
اینفانتینــو رئیــس فیفا در 
واکنش به غیبــت ایتالیا در 
جــام جهانی بــرای دومین 
دوره پیاپــی گفت:  واقعا دلم 
می خواهــد گریه کنم. ایــن برای همه ایتالیایی ها ناراحت کننده اســت، این 
دومین جام جهانی متوالی است که ایتالیا در آن شرکت نمی کند و اگر آنها به 

جام جهانی بعدی نرسند این غیبت به ۱۲ سال می رسد.
برای بازیکنان تیم ملی ایتالیا بسیار غمگین هستم.

ایتالیا با شکســت برابر مقدونیه شمالی از رسیدن به جام جهانی بازماند. این 
تیم که در یورو ۲۰۲۰ قهرمان شد در دوره قبلی جام جهانی در پلی آف برابر 

سوئد شکست خورد و از رسیدن به جام جهانی بازماند. 
رئیس فیفا همچنین خاطر نشان کرد در انتخابات ریاست فیفا که سال ۲۰۲۳ 

برگزار خواهد شد نامزد می شود.

اخبار کوتاه


